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Z A P I S N I K 

Sa devete (9) sednice Skupštine Opštine Dragaš, održane dana 26.09.2018 sa početkom u 10:00 

h sa sledećim dnevnim redom: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa prethodne sednice Skupštine, 

2. Razmatranje i usvajanje Srednjorocnog budzetskog okvira 2019-2021 sa usvajanjem 

Odluke o budzetu za 2019 godinu kao i procene za 2020 i 2021 godinu u opstini Dragas 

3. Eventualno 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda? 

Ko je ZA. Usvaja se jednoglasno. 

 

Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na prvu tacku dnevnog reda, u pitanju je zapisnik predhodne 

sednice skupstine. Ima li primedaba, posto nema, ko je ZA usvajanje zapisnika. Usvaja se 

jednoglasno. 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru sledece tacke imamo: 1. Razmatranje i usvajanje Srednjorocnog 

budzetskog okvira 2019-2021 sa usvajanjem Odluke o budzetu za 2019 godinu kao i procene za 

2020 i 2021 godinu u opstini Dragas.  U okviru ove tačke dnevnog reda mogu da kažem da su se 

održavali razni javni skupovi povodom budžeta, ovo je srednjoročni budžetski okvir kojeg su 

delegati skupštine poslali na javnu raspravu na jednoj od prethodnih sednica. Ovom prilikom 

želim da zahvalim organizacijama OSCE i KDI koje su organizovale razne javne debate i 

rasprave povodom budžeta opštine. Takođe u okviru ovog dokumenta imamo i usvajanje odluke 

o budžetu opštine za narednu 2019 godinu kao i predviđanja za narednu 2020 godinu. Takođe u 

okviru ovog materijala imamo i listu kapitalnih investicija koja je rezultat raznih debata koja su 

se održavale u vezi budžeta opštine. 

g.Shaban Shabani – Poštovani prisutni, budžet opštine Dragas za 2019 godinu se zasniva na 

cirkularnom pismu 2019 / 1 i 2019 / 2, plan o realizaciji sopstvenih sredstava, zakona o porezu 

na imovinu kao i srednjoročnom budžetskom okviru. Na osnovu ovih dokumenata budžet opštine 

Dragas za 2019 tu godinu iznosi 8.404.652 eura, dok se za 2020 godinu predviddja 8.752.254 

eura dok za 2021 9.160.509 eura. Tokom ovih tri godina imamo povećanje sredstava namenjenih 

za budžet opštine Dragaš koje otprilike iznosi 4,3 posto. Budžet opštine Dragaš se zasniva na 

opštem grantu specijalnom grantu za obrazovanje, specijalnom grantu za zdravstvo, sopstvene 
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prihode, zaduživanja. Opsti grant iznosi 4.089.125 eura, obrazovanja 2.702.139 eura, zdravstva 

1.019.910 eura, zaduzivanje 92.661 eura i grant sopstvenih prihoda 500.000 eura. Što ukupno 

iznosi 8.404.652 eura. Budžet opštine Dragaš za ovu godinu uporedo sa prošlom godinom je za 

7,5 reči Iz razloga što imamo povećanje opšteg budžeta i specijalno Granta za obrazovanje. Po 

određenim kriterijumima opšti Grant kao i Grant zdravstva se određuju na osnovu broja 

stanovnika opštine dok Grant za obrazovanje na osnovu broja učenika. Na osnovu ovih odredbi 

raspodela budžeta na budžetske kategorije za 2019 godinu iznositi na sledeći način: Plate i 

Dodatci  4,568,960.00 eura, Robe i usluge  868,908,00, Komunalni troskovi 130,000, Subvencije 

50,000, Kapitalne investicije 2,786,784 eura, sto ukupno iznosi 8,404,652,00 eura. Na osnovu 

ove raspodele možemo da kažemo da sredstva za kapitalne investicije su u proporciji sa podelom 

sredstava kao i prošle godine. Izvor finansiranja sredstava za kapitalne investicije na osnovu 

strukture će biti 16% iz sopstvenih prihoda dok preostala sredstva za kapitalne investicije će biti 

isplaćene iz opšteg Granta. Sredstva za kapitalne investicije su raspodeljene i predstavljene u 

Listi za kapitalne investicije koja je sastavni deo ove odluke. Ova lista predstavlja zahteve svih 

sela i predstavnika sela kao i potrebe građana ove opštine. Ova lista je rezultat rada i sastanaka 

koje su održani po selima javnim skupovima i ostalim konsultacijama. Kategorija za plate i 

dodatke su veće za 0.85 % uporedo sa kategorijom plata i dodataka iz prošle godine. Imajući u 

vidu da kategorija za plate i dodatke ne ispunjava potrebu pokrivanja troškova plata i dodataka u 

obrazovanju i zdravstvu ista kategorija se pokriva iz opšteg Granta Vlade. Ovaj budžet je rezultat 

budžetskih predviđanja kao i strategija ministarstva finansije imajući u vidu i uzimajući u obzir 

finansijsku stabilnost viših instanci te indirektno i finansijsku stabilnost lokalnih samouprava ili 

budžetskih organizacija u ovom slučaju opštine. Poštovani delegati, nadam se da će ovaj predlog 

budžeta se usvojiti sa vaše strane, kao što ste upoznati Mi smo održavali određene sastanke u 

smislu priprema za usvajanje ovog budžeta. Sastanci koji su bili organizovani od strane OSCE-a, 

na nekim od sastanaka predlozi koji su bili predstavljeni od strane predstavnika sela su bili 

usklađeni sa predlogom projekata koje je sastavila izvršna vlast. Takođe želim da navedem da 

povodom ovoga imamo jednu predlog izmenu postojećeg budžeta. Predlog koji je došao iz sela 

Brezne, kao što u materijalu stoji bilo je planirano odvajanje oko 75.000 međutim na osnovu 

sastanaka sa zajednicom iz sela brezne imamo nove predloge za zamenu projekata. U pitanju je 

projekat za eksproprijaciju parcele koja će biti namenjena za seosko groblje. Suma predviđena za 

ovaj predlog jeste 25.000 EUR. Kao i eksproprijacija za izgradnju komore za otpadne vode 

25.000 eura. I ostaje još jedan projekat pokocakavanje ulica u vrednosti od 25.000 EUR. Takođe 

imamo i jednu izmenu kod sela brodosavce imamo projekat asfaltiranje puta 220.000 EUR, 

50.000 će se skinuti sa ove pozicije gde će ostati 170.000. Ovim predlozima normalno i debatom 

koja će uslediti sa vaše strane će se vršiti usvajanje budžeta za koji kažem da možda nije 

perfektan ali je budžet koji je pokušao da obuhvati sve potrebe građana kao i sva sela. 

Zahtevamo od predstavnika naroda i delegata skupštine da ovaj budžet uzmu u obzir i da kao 

takav ga usvoje imajući u vidu da je prvenstveno u interesu građana. Svakako ovi kao delegati 

skupštine imate pravo da da te sugestije primedbe ili izmene Pa čak da izmenite i celokupni 

budžet predviđen za realizaciju za narednu godinu. 
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g.Redzep Kamberi - Uvaženo predsedništvo dame i gospodo, ja i ostali odbornici iz nevecinjske 

zajednice imamo primedbu na ovaj budžet. Naime, po zakonu o raspodeli budžeta odnos 

sredstava raspoređenih između većinske i ne većinske zajednice morao bi da iznosi 57% prema 

43%. U ovom predlogu, odnosno po iznosu za većinsku zajednicu izdvojeno je 1.161.860 eura 

što je u procentima 65%, a za manjinsku zajednicu je izdvojeno 640.000 eura što u procentu 

iznosi 35%. Tako da se zakonska odredba u ovom slučaju krši, odnosno ne poklapa se sa 

zakonskom odredbom u kojoj bi manjinskoj zajednici trebalo pripasti 43% a ne kao što je u 

predlogu ovog budžeta 35%. Mi odbornici iz ne većinske zajednice tražimo od vas predsedniče 

kao i od izvršne vlasti da se ovaj princip i pravilo raspodele procenata kao i sam zakon, da se 

ispoštuju i da se ne većinskoj zajednici korekcijom doda još 8% od ovih predviđenih sredstava, 

kako bi došli do 43% kako ne bi imali problema sa izglasavanjem ove odluke. Kao što znate u 

zadnje vreme nam ministarstva vraćaju određene odluke uz obrazloženje da nisu na ovaj ili onaj 

način u skladu sa zakonom na snazi. Mi ćemo u načelu glasati za ovaj budžet ali tražimo da se u 

saradnju sa izvršnom vlašću, pre svega sa direktorijatom urbanizma i kancelarijom za zajednice 

gde najveći broj predloga ide, da se ovi propusti eliminišu i da se ovi procenti usklade sa 

zakonom. Na način kako bi se manjak od 8% anulirao u skladu sa zakonom. Mislim da je to fer i 

pošteno i da je zakonski u redu, na taj način bi izbegli eventualno situaciju da nam Ministarstvo 

za lokalnu samoupravu da primedbu, a onda na nekoj od narednih sednica da raspravljamo o toj 

primedbi, tako da ja predlažem da to rešimo u okviru ove skupštine i u okviru organa izvršne 

vlasti. Napominjem da ćemo u načelu glasati za ovaj budžet, ali tražimo od vas Predsedniče i i 

ispred nevećinske zajednice mislim da svi dele moje mišljenje da direktoriat za Urbanizam i 

kancelarija za zajednice usklade ove procente i da se povećaju sredstva za ne većinsku zajednicu. 

A što se samih izdvajanja tiče ja bih dao sugestiju na tačku 11 i 12 u predlogu budžeta, dakle 

izgradnja potpornog zida i pokockavanje ulica u selo Globočica za što je predviđeno 25000e i 

tačka 12 izgradnja nove i popravka stare vodovodne mreže isto u selo Globočica gde je 

predviđeno 15.000 EU odnosno 10.000 manje od prve stavke. Moje je mišljenje a takođe na 

osnovu razgovora sa meštanima sela Globočica, došli smo do saznanja odnosno to je njihov 

zahtev da se sredstva za izgradnju nove i popravke stare vodovodne mreže povećaju sa sadašnjih 

na 20.000 na račun prethodne stavke. Dakle, smanjuje se iznos u stavci broj 11 izgradnja 

potpornog zida i pokockavanja ulica sa 25.000 EUR 20.000 ali tih 5.000 eura se preusmerava na 

tačku broj 12 za izgradnju i popravku stare vodovodne mreže u selu Globočica. Dakle iznos 

ostaje isti. 40000e ostaje ista suma namenjena za selo Globočica samo s tim što se menja pozicija 

iz jednog projekta u drugi. Takođe imam primedbu na stavku pod rednim brojem 31 i 33. Stavka 

pod rednim brojem 31 nastavak radova na vodovodnoj mreži u selo Dikance, za to je predviđeno 

10.000 EUR. Mislim da je to veoma malo i da je nedovoljno za završetak radova. Sa druge strane 

imamo stavku pod rednim brojem 33 pokockavanja ulica i prateća infrastruktura u selo Bačka 

gde je predviđeno 20.000. Smatram da bi bilo realno da ovaj iznos od 20.000 se smanji za 5.000 

eura a da se tih 5.000 eura preusmere nastavku broj 31 u selo Dikance. Tako će oba ova sela 

imati po 15000e. Ja se nadam da ćete ove moje primedbe uzeti u obzir pogotovo onu primedbu u 

vezi raspodele budžeta u procentualnom smislu između većinske i ne većinske zajednice.  
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g.Laurat Krasniqi - Pozdrav svima, predsednik je pomenuo da je selo Brezna izvršilo određene 

izmene, mi smo u okviru srednjoročnog budžetskog okvira namenjenog opštini predvideli tri 

prioriteta. Prioriteti sa kojima se treba započeti u saradnju sa izvršnim organima opštine kao i sa 

nama predstavnicima tog sela. Istina je da selo Brezna nema kanalizaciju. I svakako se treba 

odnekud početi. Mi smo predvideli 25.000 a za ovu namenu možda će to koštati i puno jeftinije 

ali je i pored toga smo uzeli u obzir potrebu da tokom revizije budžeta, ne znam koliko će to 

dozvoliti centralna vlast ali smo mi predvideli da celokupna suma u vrednosti od 75.000 da je 

podelimo proporcionalno na tri dela. Parcela koja se predviđa za seosko groblje će možda 

predstavljati problem jer parcela se nalazi pod menadžmentom kosovske agencije za 

privatizaciju. Koliko ja znam opština je u sporu sa ovom agencijom povodom ove parcele. Mi 

kao selo mogu da kažem da nemamo dovoljno prostora za seosko groblje. Možda i participacija 

građana nije bila na dovoljnom nivou povodom ovog pitanja. Tako da smo ta sredstva namenjena 

za selo brezna usmerili ka tom pravcu. Kolika će biti tržišna cena to zaista ne znamo, tržište je to 

koje određuje tu cenu. Nadam se da ćemo mi predstavnici sela kao i predstavnici opštine zaista 

doneti najpovoljniju odluku povodom ovog pitanja. 

g.Nexhat Isufi - Pre nego što počnem da govorim o budžetu i planiranju za narednu godinu 

prvenstveno ću se nadovezati na gospodina Kamberija, isti problem smo imali i prošle godine. 

Kada se vrši raspodela budžeta tada ja sam potegnu o jedno pitanje i to pitanje je bilo da budžet 

je podeljen na podjednaki način 50% za većinsku zajednicu 50% za ne većinsku zajednicu Iz 

razloga što se ukazala potreba ne većinske zajednice za dodatnim sredstvima. Ja sam tada 

podržao ovaj predlog imajući u vidu tu potrebu zajednici iako sam primetio takvu vrstu raspodele 

budžeta. Sada jeste budžet takav kakav je ali moramo da znamo da smo mi ovde zbog 

zajedničkog interesa građana. Što se tiče usvajanja budžeta opštine za 2019 tu godinu ja ispred 

sebe imam i prvo i drugo čitanje budžeta. I Izgleda da mi kao što narod kaže želimo da 

udebljamo Kurban jedan dan pre njegovog klanja. Ja sam na sastancima koje su se održavali 

povodom sastavljanje budžeta i davanja sugestija dao jednu sugestiju ili Predlog koji danas 

vidim se nije uzeo u obzir i ne postoji na ovoj listi kapitalnih investicija. Na osnovu razgovora sa 

seoskim odborom selo koje je među prve od sela koje je formiralo seoski odbor i u pisanoj formi 

dostavilo sastav seoskog odbora. Znači ti ljudi su izabranici tog sela. Oni su imali sastanak ovde 

u prisustvu izvršne vlasti. Sada imamo listu čitanja prvog budžeta kao i ovu zadnju listu budžeta 

koju smo dobili u materijalu i vidim da ima razlike u ova dva čitanja i Mogu slobodno da kažem 

da je ova razlika samo tamo gde je izvršna vlast imala političku podršku. Zašto ovo kažem. 

Kažem zato što sumnjam. Neću govoriti o drugim kategorijama osim kategorije za kapitalne 

investicije jer ne možemo govoriti o kategoriji plate jer će ta kategorija zaista otići tamo gde 

treba da ide. Uzimam za primer iz prvog čitanja budžeta selo restelica koje je pod kategorijom 27 

28 i 29 i u tom prvom čitanju ovo selo je imalo oko 150.000 eura sada u drugom čitanju ovo selo 

ima 170 hiljada evra. I to je veoma dobro ako je ovo rezultat uticaja građana a to je pitanje da li 

je u većoj meri uticaj samih građana ili politički uticaj. Znači u ovom slučaju imamo 25000e 

povećanje na ovu kategoriju što znači da je iz neke druge kategorije skinuta ova suma. Redni 

broj 33 imamo izmenu u visini od 5.000. Redni broj 37 selo Brodosavce ima 150.000 EUR 
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asfaltiranje puta dok kod ovog današnjeg čitanja budžeta imamo 220.000. Znači imamo razliku 

od 70.000. Tako da imam pravo da sumnjam da građani ili glasači nemaju uticaj. Ja sam čuo da 

je samo u dva ili tri sela održan javni skup sa građanima. Redni broj 39 selo Kuk imalo je 73 

hiljada EUR sada ima 83.000. Dodano je 10.000 eura što je veoma dobro jer je to zahtev građana 

verovatno. Sada je veoma čudno odakle uzimate ovih 10.000 EUR, 20 hiljada slično tome. 

Odakle su uzeta ova sredstva je li to iz opšteg budžeta ili je neko uticao na ovakvu izmenu ne 

znamo. Redni broj 36 ili da uradimo kako valja, ili da ova sredstva idu i realizuju se na način 

kako treba ili naredne godine ne želimo da se investira suma u ovom selu. Kada počinju radovi 

po našim selima, počinju u onom momentu kada dođu naše gurbetdzije, kada kada ima svadbi i 

veselja mi tada započinjemo radove. I šta povodom toga radimo znači rušimo i kvarimo puteve 

da bi napravili vodovod. Naredne godine ćemo pokvariti put i vodovod da bi napravili 

kanalizaciju. Ne to tako ne ide ili da se taj deo uradi cakom pakom ,kako valja ili da se dodaju 

sredstva da se ovaj deo projekta završi kako valja ili da se uopšte ne radi. a ovih 80.000 usmerite 

gde god želite dajte i kome god želite a da se naredne godine investira 200.000 kako bi se ovaj 

projekat završio onako kako valja. Ovo je mišljenje građana. Znači ako uzimate u obzir mišljenje 

građana onda je ovo jedno od mišljenja naših građana. Još jedno želim da kažem u vezi sela 

Bljač, mi imamo veliki broj naših studenata koji su završili i danas su ekonomisti inženjeri i 

slično tome, četrdeset i devet diplomiranih i magistara, i oni čekaju zato želim da kažem da i mi 

zajedno sa njima treba da vršimo nadgleda radove A ne samo opština. Znajte ako ovi ljudi ne 

budu u komisiji za nadgledanje radova da će biti reakcije od strane građana. Meni je veoma 

drago što su građani sela Belobrad već reagovali po ovom pitanju. I taj stadion koji je tamo 

napravljen ja imam informacije da izvrši od radova nije zaradio taj novac koji je predložio na 

tenderu. Mi svi dobro znamo kako izvršioci radova vrše i realizuju projekte. Otišli smo u kontroli 

nakon završetka jednog od puteva i mogu da kažem da na tom putu se ne može proći kolima. 

Pogledajte samo gradski stadion koliko puta smo odvojili po 70 i 80 hiljada evra. Nemojte više 

ovako ovo je zaista kriminal. Ja ne znam samo kako taj čovek koji prima ove radove i kaže da su 

radovi završeni i primi ih kao takvi Ja ne znam kako može da noću zaspi. I kako može sebe da 

nazove inženjerom ili profesionalcem. Takvi izvršioci radova se trebaju postaviti na crnu listu ili 

da se kazni na način kako je predviđeno. I sada želimo da investiramo 80.000 evra u selo Bljač 

da te iste projekte ne nadgledamo to tako ne može biti. I u ovom projektu izgradnje stadiona u 

prvom čitanju budžeta je bilo hiljade eura sada se skinuti gde su otišla ta sredstva postavlja se 

pitanje. Na tim stadionima igraju naša deca moje dete lično igra na tom stadionu i ja sam mu 

zabranio da više igra na tom stadionu. Nisam u stanju da moje dete pratim do ortopeda i slično 

tome. Ja bih predložio da čak mojim kolima videle ga ti moje kolege odemo i pogledamo kako 

izgleda taj stadion. I ako nađemo Bilo kakvu pozitivnu stavku u tom projektu ja ću biti sa vama. 

U prvom čitanju je bilo 50.000 sada ih nema. Broj 6 u obrazovanju kaže renoviranje mokrog 

čvora u osnovnoj školi u selu Bljač, ja mislim da u ovom mom mandatu već po drugi put 

odvajamo sredstva za ovu namenu. Šta se dešava. Dajte da barem jednom uradimo projekat kako 

valja. Ovo je nas posao. Oni koji rade da urade kako valja da gradjani budu zadovoljni. 
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g.Redzep Kamberi - Postovani gospodine Nedžad moja kritika je bila krajnje nenamerna, da se 

ispoštuje zakon jer dolazimo u situaciju da nam Ministarstvo za lokalnu samoupravu vraća 

odluke na dodatnu raspravu. U zakonu je pisalo, ja ne sumnjam u dobre namere izvršne vlasti o 

raspodeli sredstava, ja nisam kritikovao već samo tražimo onaj minimum koji pripada ne 

većinskoj zajednici kako Ministarstvo za lokalnu samoupravu kasnije ne bi vraćalo odluku i 

rekao da ova odluka nije u skladu sa zakonom. Pored toga ja sam dao sugestiju i rekao sam da 

ćemo mi načelno glasati za ovaj budžet ali da predlažem predsedniku i izvršnoj vlasti da u 

saradnju sa direktorom za urbanizam i kancelarijom za zajednice izvrše korekciju kako bi se na 

najbolji način došlo do ispravne raspodele. Znači moja sugestija je bila krajnje dobronamerna 

kako bi ova raspodela budžeta bila u skladu sa zakonom. Ja bi dao još jednu sugestiju gospodinu 

predsedniku da ubuduće prilikom razmatranja budžeta, molim vas da saslušate predstavnike ne 

samo određenih partija već da razgovor bude sveobuhvatan. Da se razgovara sa svim 

odbornicima svih političkih partija da se razgovara sa predstavnicima sela. Ne može da neko koji 

nema nikakvu funkciju u selu da sa nekoliko potpisa i dođe i preda, protokolise taj zahtev i preda 

zahtev za asfaltiranje njegove ulice. Moramo i mi odbornici biti upoznati. I ne može samo jedna 

politička partija raditi na sastavu budžeta. U izradu budžeta moramo biti svi zastupljeni a 

prvenstveno Kancelarija za zajednice. To je moja sugestija i time mislim da ćemo otkloniti sve 

nejasnoće i da će budžet na takav način biti precizniji. 

g.Nexhat Isufi - g.Kamberi, vi ste upravu a ja sam više u pravu. Za goransko-bošnjačku 

zajednicu u 2018 godini je dodeljeno 830.000 eura, zajednička sredstva oko 400.000, za 

većinsku zajednicu odvojeno je 839.000, samo 9.000 eura vise, samo sam to hteo da vam kazem.  

g.Velid Hadzisin - Postovani, izrada budžeta za 2019 godinu je malo duži proces i on je započet 

još u proleće. Ja nisam zadovoljan sa tokom tog procesa. Obzirom da smo imali nekoliko 

sastanaka vezano za budžet, prvo smo imali prvo čitanje a onda smo imali javnu raspravu. Na 

kojoj nažalost ističem je bilo prisutno samo pet ili šest građana i tri delegata skupštine opštine 

Dragaš. To govori o tome koliko smo mi ozbiljni kao skupština i koliko učestvujemo u izradi 

budžeta i onda se na kraju žalimo kada dođe do konačnog usvajanja budžeta. Nadam se da su 

direktorijati dali svoje predloge na bordu direktora i da je predsednik uzeo u obzir njihove 

predloge i potrebe. Jer se može desiti da neki direktorat premašuju svoje potrebe ili sredstva koje 

su izdvojena i da dođemo u situaciju da moramo izdvajati iz nekih drugih pozicija. Nadam se da 

su direktori predvideli svoje aktivnosti. Mi smo usvajali njihove planove a kakvi su im planovi i 

bili, mi smo to rekli tokom tog usvajanja. Na osnovu tih planova neka dobro raspodele 

finansijska sredstva za najefikasniji mogući rad. Što se tiče raspodele sredstava u odnosu na 

većinsku i ne većinsku zajednicu mislim da je malo paušalno iznesen podatak. Ja sam se juče 

zauzeo i napravio jednu analizu koju može svako od vas da proveri u kojoj se iz opšteg Granta 

planira izdvajanje 999 hiljada eura za region Opolja i 640.000 za region Gore. To u procentima 

iznosi 61% prema 39%. A to je u iznosu oko 65.000 evra. Takođe i kod Granta obrazovanja 

imamo razliku od 2% koja u novcu iznosi oko 4.000. Dakle radi se o jednoj razlici od oko 70.000 

u korist većinske zajednice. Mi znamo da opštine u kojima žive ne većinske zajednice dobijaju 
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dodatni budžet na račun upravo tih ne većinskih zajednica. Kada bi ova naša opština bila jedno 

nacionalna opština bi dobijala manje sredstava u budžetu. Dakle na osnovu zakona o 

menadžeranju javnih finansija i odgovornosti mi kao opština dobijamo na račun manjinske 

zajednice još dodatnih sredstava. Tako da ne bi bilo dobro da se pretvori u pravilo da se 

manjinskoj zajednici uskraćuju određena sredstva. Ono što je pomenuo gospodin Isufi to stoji, 

bilo je unazad nekoliko godina da smo imali neku pozitivnu diskriminaciju u kojoj je manjinska 

zajednica bila favorizovana. Imamo predlog predsednika koji je izneo na početku da od tih 

70.000 EUR barem 50.000 vratimo manjinskoj zajednici a predlog je da se ta sredstva obzirom 

da imamo nedovršene projekte i da imamo izdvojeno manjak sredstava za određene projekte koje 

zahtevaju više sredstava, da se ulože u sledeće pozicije: Pozicija broj 7 nastavak kanalizacije u 

selo Rapca plus 5.000, izgradnja potpornog zida u selu Mlike 15.000 plus 5.000, mreža javne 

rasvete pozicija broj 25 plus 5.000, i ostatak sredstava od 35000e za regulaciju vodovodne mreže 

u selu Restelica. Znate da smo imali dugogodišnji projekat koji još nije dovršen, znači imamo 

nedovršenu mrežu vodovoda a imamo i zastarelu mrežu koja se treba menjati te snimi predlažem 

ovakav predlog. Ja se slažem sa prethodnicima da određena sredstva redovno dobijaju sredstva 

ali morate imati u vidu da smo mi izgubili sredstva od 60.000 namenjeni za izgradnju centra za 

zajednice i to još od 2011 godine zahvaljujući tome što smo imali jednu sudsku odluku što 

moram da navedem nažalost korumpiranih sudija. Neka se oni sami pronađu u toj mojoj 

konstataciji. I punih sedam godina nismo imali centar za zajednice u najvećem selu u našoj 

opštini. Mislim da nije u redu da su sredstva prevelika za centar za zajednice. Hvala Bogu da 

smo dočekali da se i taj centar izgradi u selu Restelica. 

g.Vebi Nazifi – Pozdrav svima, nacrt budžeta je jedna faza koja treba da prođe i ja mislim da 

smo je uspešno završili. Tokom izrade ovog budžeta Imali smo javne skupove Imali smo razne 

konsultacije. Ja samo želim da se nadovežem na diskusiju delegata iz ne većinske zajednice, istu 

situaciju smo imali i na komitetu za zajednice, ovo pitanje takođe potegnu to od strane 

kancelarije za zajednice i povratak u vezi nerealnog raspodeljivanja budžeta. Meni se čini da se 

ova kancelarija treba više baviti integracijom zajednice a ne raspodela budžeta, pitanja koja 

možda i im ne priliče da se njime bave. Mislim da ne bi trebalo da vršimo podelu između 

većinski i ne većinske zajednice Iz razloga što je naša opština jedna celina. I na osnovu zahteva i 

potrebe tamo će ići i investicije. Vi dobro znate da je u operskom delu zaostajemo za 

investicijama u jednom periodu od 10 godina. Pa zato taj deo možda ima više potrebe za 

investicije. Tako da bi zamolio delegate iz nevecinjske zajednice da budu ozbiljni po ovom 

pitanju. U prošlim godinama imali smo situaciju da je bilo više investicija u nevecinjskoj radnici 

tako da mislim da ne bi trebali da se bavimo tim pitanjima bolje bi bilo da se bavimo kvalitetom 

određenih projekata i radova više nego od onoga gde se ista investira. Takođe i što se tiče većih 

suma raspodele u određenim lokacijama normalno je da više investicija ide na onim mestima gde 

ima veću koncentraciju stanovništva jer tu ima i veći porast uplate poreza na imovinu. Uzimam 

za primer selo Restelica tu ima najviše stanovnika i normalno je da tu bude najviše i investicija. 

Tako da ne možemo upoređivati jedno veliko selo sa nekim od manjih sela koje možda više i 

nema stanovnika.  
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g.Zaim Hajredini - To je jedna tradicija kod nas, zaista samo kada dođe zadnji dan pre glasanja 

budžeta ta da izlazimo sa novim predlozima i te predloge ponekad predlažemo ad-hoc pa se 

ponekad I kajemo što predlažemo takve predloge. Kao što je i predsednik rekao ovaj budžet ne 

može biti najbolji mogući sastavljeni budžet. A mi kao delegati moramo shvatiti koliko je teško 

sastaviti jedan budžet a pogotovo kada zajednica nije učesnik u sastavu budžeta. Za takvu 

raspodelu budžeta i mi delegati smo donekle krivi. Uključujući i mene samog, jer zaista nismo 

učestvovali na javnim debatama, nismo učestvovali na sastancima kada se vodila debata o 

sastavu budžeta. I sada izlazimo sa novim predlozima i predlažemo da se stavi na jednu stranu da 

se skine sa druge strane i slično tome. Što se tiče kolege iz nevećinske zajednice mogu slobodno 

da kažem da nijednom tokom ovih mandata nismo imali raspodelu budžeta na tendenciozni 

način. Tokom podele čak i u porodici ne možete biti u potpunosti ispravni i podjednako a ne u 

našem slučaju kada se govori o selima. Na osnovu analize broja stanovnika ispada da je budžet 

raspodeljen donekle podjednako. Ne mislim da postoji i kakva diskriminacija a ponajmanje 

tendenciozna diskriminacija ne većinske zajednice. To pokazuje i zadnja ponuda koja nam je 

ponuđena u vezi regulacije stadiona u Dragašu. U međuvremenu je doneta jedna odluka na 

osnovu potrebe da se ta suma u visini negde od oko 50 ili 60 hiljada eura preusmeri na jednom 

od lokacija u većinskoj zajednici te ta najverovatnije suma uticala da se izmeni proporcija 

raspodele budžeta. Svakako ovu nije bilo sa nikakvom posebnom namerom. Tako da ne bih da 

ulazim u ponovnu raspodelu i promene destinacije budžeta ja bi predložio da ta suma sredstava 

se na meni jednom pratećem stadionu koji će biti korišćen i od strane stanovnika Opolja kao i od 

stanovnika Gore. Kao što je i Nedžad malopre rekao imamo fudbalske klubove koji jedva 

preživljavaju na taj način će moći da koriste svi zajedno taj stadion. Znači ovo je samo jedan 

predlog nećemo menjati bilans sredstava ostavićemo su mu onakvu kakvu je jer ako budemo 

počeli sa raspodelom tih sredstava izvršićemo velike promene i mislim da ćemo kasnije imati 

probleme. Osim predloga koji je dao Velid ostali predlozi ako krenemo tako ćemo imati 

probleme. Bez obzira Gde će se taj stadion koji predlažem izgraditi on će biti korišćen od strane 

svih zajednica i neće pripadati jednom selu gde god bio on izgrađen. Što se tiče sanitarnog čvora 

ja radim u toj školi i ovo je možda četvrti ili peti put Kako se renoviraju sanitarni čvorovi. Stanje 

je zaista loše. Kao što se vidi imamo povećanje budžeta na toj kategoriji što zahvaljujem onima 

koji su to uradili. Ja mislim da kod tih sanitarnih čvorova se treba napraviti aneks objekta jer i da 

se renovira taj sanitarni čvor situacija će biti ista kao i ranije. Ja mislim da je to itekako potrebno 

jer je to deo gde Naša deca uče ti sanitarni čvorovi su urađeni šezdesetih godina tako da je i sama 

pozicija tih sanitarnih čvorova neprikladna. Tako da predlažem da tu gde stoji renoviranje 

sanitarnih čvorova se ubaci aneks objekta za sanitarne čvorove. 

g.Redzep Kamberi - Gospodine Zaime, ja uopšte ne sumnjam da je namera predsednika i izvršne 

vlasti bila tendenciozna. Ja to smatram kao jednostavnu grešku koju treba promeniti. A moje 

upozorenje da odluke koje donosimo budu usklađene sa zakonom kako ne bi dobijali primedbe 

od strane ministarstva lokalne samouprave ili nekih drugih međunarodnih organizacija. Ako već 

to možemo da ispravimo da to uradimo sada. Moje sugestije su išle u tom pravcu. A pošto sam 

za govornicom samo da dopunim prethodno izlaganje, i molim da to uđe u zapisnik, dakle, pod 
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tačkom 12 predloga budžeta rekao sam da treba da stoji izgradnja postojeće i prepravka stare 

vodovodne mreže i dogradnja kanalizacione mreže u selu Globočica. Dakle da se tu izvrši jedna 

korekcija a iznos ostaje isti. Za pokockavanje se sredstva iz stavke 11 smanjuju na račun stavke 

12. Mislim da je za ovo potrebno više sredstava. 

g.Nexhat Isufi - Zaimi je rakao da je dobro što je neko od direktora izmenio jednu stavku, samo 

da nam bude jasno danas govorimo o budžetu mi možemo izmeniti budžet onako kako želimo. 

Ne može budžet menjati niti direktor niti bilo ko drugi. Ako smo mi ti koji možemo da menjamo 

budžet zašto se onda ne menja pozicija u selo Bljac? Ja u izvršnoj vlasti nemam nekog direktora 

ili nekog službenika tako da te stvari treba da budu jasne mi delegati treba da vršimo raspodelu 

budžeta za 2019 godinu koliko ćemo u tome biti uspešni ili ne to je već druga diskusija.  

g.Zaim Hajredini - Ja nisam rekao da je direktor izmenio budžet Ja sam samo rekao da je direktor 

dobro uradio to što je predložio. Ja sam rekao da mi je drago što je direktor i osoblje koje je 

radilo ovaj budžet uzelo kao osnovu taj predlog projekta. Jer je to zaista bio zahtev sela Bljac kao 

i škole. Znači nisam rekao da je to direktor uradio već da je on kao takav predložio jer video je 

da sredstva koja su namenjena neće biti dovoljna za taj projekat. To je ustvari i predlog seoskog 

odbora u kojem smo i mi znači nisam rekao da je direktor izmenio ili raspodeli o budžet.  

g.Samidin Xheladini - ovo je budžet treba da bude budžet koji će imati za cilj perspektivu kao i 

ekonomski razvoj na dugoročnom nivou koji će u sebi imati predlog projekata i predlog 

izgradnje moderne infrastrukture. Mogućnost stvaranja novih radnih mjesta razvoj turizma 

energetike poljoprivrede formiranje novih Industrijskih zona sa detaljnim konkretnim predlog 

projektima, gde ću u prvom redu dominirati projekti u vezi izgradnje vodovodnih mreža, 

kanalizacije, kolektor za otpadne vode, izgradnju kanala i postavljanje posebnih kablova za 

električne mreže što će rezultirati većom bezbednošću građana. Što će takođe pozitivno uticati na 

ne prekidanje električne energije iz razloga specifičnosti teritorije opštine Dragaš. Naravno ovo 

će uticati i na veću bezbednost građana. Ovo će stvoriti jednu dugoročnu zdravu modernu 

osnovu za razvoj i to treba da se uradi korak po korak u svakom selu a ne kao što se do sada radi 

2-3 za istu investiciju se ponavljaju radovi. Na ovakav način ćemo jednom realizacijom ovakvih 

projekata završiti dugoročne obaveze koje imamo prema lokacijama i verovatno će ovakvi 

projekti puno jeftinije koštati jer će se u godinama koje dolaze neće ponavljati iste investicije. 

Uzimamo za primer vodovodne mreže koje su izgrađene u mnogim selima pa ponovo imamo 

problem snabdevanje vodom naših sela. Konkretno mogu da kažem da na svim vodovodnim 

mrežama gde smo investirali nedostaju sigurnosni ventili koji će regulisati visok pritisak vode, 

nedostaju hidranti u slučaju pojave požara i slično tome. Očekujem ozbiljnosti izvršne vlasti 

opštine imajući u vidu da smo raspodelili budžet u visini od oko dva i nešto miliona eura. 

Očekujem da ovakvom račun budžeta nam sredstva iz budžeta ne idu u suficit.Clan 11 kaze 

"Potrosnja sredstava za plate, robe i usluge, subvencije i kapitalne troskove ce se realizovati u 

harmoniji  za pravilama, proceduramja i standardima za koriscenje javnih sredstava". MOram da 

navedem da je na moju cestu inicijativu povecana suma subvencija zbog ucestalih potreba 

gradjana za materiualnu podrsku. Zelim da postavim pitanje, da li imate konkretan plan kako 
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cete vrsiti subvensionisanje gradjana. Clan 14 kaze da je budzet zapoceo u oktobru sa predlozima 

javnih subjekata, borda i slicno. Min a terenu imamo problem sa ne formiranim seoskim 

odborima. Mnogo sela nisu predstavljena u skupstini sa delegatima i da li su uzeti u obzir zahtevi 

tih gradjana takvih sela. Trazim da nam se sredstva ne vracaju u suficit a da i projekti koji se 

realizuju budu realizovani na najbolji nacin. Neka sela su obuhvacena pokockavanjem, kao sto je 

selo Zrze, tamo imaju potrebu za investicijama u skoli a ne pokockavanje. Da se vidi u tim 

zonama gde je najpotrebnije da se investira.  

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav svima, ako ovaj drugi deo nije zadovoljan onda bi ja trebao da 

napustim sednicu. Nisam video nijedno selu u delu Gore sa manje od 15.000 eura. Moje je selo 

3-4 puta vece od nekih sela a odvojeno nam je samo 10.000 eura, cak u prvom citanju nije imali 

nista. Da budemo racionalni, a ne da nekome date saku a uzima vam celu ruku. Ovo je apsolutno 

politicki obojen budzet. Mi zajednica sela Kosavce smo u potpunosti diskriminisani a kada se 

zna da nase selo broji oko 1.300 stanovnika, 4 naselja i samo 10.000 eura a puno manjim selima 

ste dodelili po 30-40.000 eura sto je neprihvatljivo. Ja sam placen da zastupljam zajednice i 

njihova prava. Ne samo moji glasaci nego i tvoji glasaci iz sela Kosavce nece mi dozvoliti da 

glasam za ovaj budzet. Trazimo da barem imate razumevanja za vase glasace iz mog sela gde ste 

dobili 5 x vise glasova negu u nekom drugom selu. I nesamo vi nego i ostali delegati koji dolaze 

iz istog sela. Nase selo ja specificno, kao kanton, svako naselje ima odvojenu infrastrukturu. Ako 

podelimo 10.000 eura na 4 naselja imacemo novac samo za makijato. Vec 10 godina koliko ste 

na vlast 0 investiranja je u skoli sela. Bilo je slucajeva da se u bivsoj legislaciji skida odredjena 

suma namenjena za skolu i salje drugoj skoli. Novac koji dolazi iz centralne vlasti ne dolazi 

politicki obojen vec na glavi stanovnika. 2016 je za selo Kosavce odvojeno 30.000 eura od kojih 

ni 1 centa nije iskoriscen za selo. Ovo su putevi koji su uradjeni 2017 godine. Tri dana pre izbora 

kompelt materijal je uzet i odnesen u Goru. I oni imaju pravo da se bune jer im se dala 

mogucnost. Ovaj put je put mojih rodjaka zato je ostao tako. Ne znam da negde ima put koji je 

zapoceo 2017 i ostavljen je tek tako, samo u selo Kosavce. Zamolio bi predsednika da nas 

podjednako tretira jer zaista Svi žele da hode po kockama, i Naša škola je jedna od škola koja 

nije dobila nikakve investicije. Ta deca nisu kriva što sam ja u političkoj partiji LDK, i zaslužuju 

da imaju sve uslove kao i svi ostali.  

g.Zinaida Elmazi - Pozdrav svima, ja sam juče na komitetu za politiku finansije izjavila da nisam 

zadovoljna sa predloženim budžetom iz razloga što je budžet ove godine manji za 64% u korist 

nevećinske zajednice. Ovde se vidi da stalni prioritet imaju veća sela. Razumem to da imaju 

velike potrebe ali mi nije jasno zašto se uvek kopiraju iste liste i da se ponavljaju isti projekti, ja 

ne znam sa kim sarađujete kada su u pitanju prioriteti sela. Nije realno prema manjim selima da 

uvek dobijaju manja sredstva i nikad ne mogu da realizuju predviđene projekte od jednom već 

moraju da čekaju realizaciju projekata u fazama, onda imamo problema sa kvalitetom izrade 

projekata jer se projekti rade u nastavcima. Selo Kukuljane imaju zahtev da im je prioritet 

izgradnja puta od sela prema Vučjamu put koji bi spojio i ostala sela. Ovde stoji pokockavanje, 

sada tih 15000e je malo za ovakav projekat kao što sam pomenula ali bi htela da skrenem pažnju 
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Da predsednik i izvršna vlast ima na umu da za sledeću godinu predvide ovaj put. Put koji će biti 

od koristi svima nama. Pod stavkom 32 pokockavanje ulica i prateća infrastruktura u selo 

Ljuboviste, ovde treba da stoji “Gumena”, jer je to naselje, imajući u vidu da meštani ovog 

naselja svake godine predaju zahteve i ko zna ti zahtevi gde završavaju. Sa druge strane realizuju 

se projekti u selo Ljuboviste na drugu stranu. Kada je ovo naselje u pitanju uvek se projekti 

preusmeravaju na drugu stranu.  

g.Hajrudin Hodza - Poštovani, mi danas raspravljamo o budžetu ali je ovo već peta godina da se 

nešto ne slaže i što je najgore ja moram da počnem od pozadi iako su svi delegati počinjali sa 

početka ja ću morati iz pozadi. U potpunosti se slažem sa ostalim diskutantima. Ja ću govoriti o 

zdravstvu i socijalnog staranja, verovatno je direktor departamenta prisutan. U vezi renoviranje 

vodovoda u selu Restelica čekamo već pet godina. I sam direktor je bio na licu mesta i rekao da 

sačekamo još ove zime. Što me baš raduje. Imamo jednu kategoriju o kupovini vozila za 

direktorat zdravstva, pa sam ja direktno pitao direktora ovog departamenta u vezi čega i kako će 

biti korišćeno ovo vozilo. On je odgovorio za direktorat. Baš me raduje što će direktor da se voza 

u autu. A šta je u Restelici najudaljenijem selu koje nema nikakvo vozilo, pacijenti nam umiru 

dok stigne vozilo iz Kruševa ili iz Dragaša, a directori će da se voze u vozilu od 25000e. Ja bih 

dao predlog da ova kola budu striktno namenjena za kupovinu ambulantnog kola u selu 

Restelica, jer je Restelica jedno od najvećih sela u opštini Dragaš. Mi smo ti ljudi u svojstvu 

delegata koji imamo pravo da menjamo ovaj budžet. Snabdevanje medicinskom opremom, svi 

smo mi ovde svesni kako većinska tako i ne većinska zajednica čim odeš do doktora izađeš sa 

receptom u ruke i pravo apoteka. Dobro je što smo mi zaposleni i možemo kupimo lekove, ali ja 

znam da ima ljudi koji nemaju para da kupe lekove. I mnogo me raduje što je predviđeno u 

budžetu suma od 64.000 za ovu namenu valjda ćemo nešto poboljšati. Kultura omladina i sport, 

kultura je odraz jednog naroda i jedne civilizacije ali što se tiče Gorskog dela mogu da kažem da 

je bilo više političkog predlaganja nego realno. Restelica stvarno ima najveći budžet. Ono što me 

zabrinjava je izgradnja školskog stadiona u selo Brod. Gospodo delegati, verovatno su ovde i 

direktori, mogu da vam kažem da Restelicka deca već tri godine, ko je kriv, ko je prav, ne 

znamo, ali maltene ovaj stadion u selu Restelica se koristi kao skladište za građevinski materijal. 

Prekjuče sam bio u školi i video sam da deca igraju ispred i ispod buldožera i krana, već tri 

godine se cuti pa bih zato ja predložio da ova sredstva izgradnja školskog stadiona u selo Brod 

pređu u selo Restelica. Ovo nisu kapitalne investicije već je to pod kategorijom obrazovanje 

nauka i kultura. Verovatno bi smo sa ovih 30.000 sanirali ovaj problem. Imamo 10.000 eura za 

ugradnju stadiona, šta ćemo da gradimo tu, cigle ili blokove. Imamo tu i one velike potporne 

zidove i verujte ako naiđe neko dete ono će odmah da upadne iza tog zida. Broj 13 regulacija 

dečijeg parka osnovne škole u selu Kruševo, ja nemam konkretno ništa protiv nijednog sela ali 

jedno želim da kažem, Kruševo već ima jedan park, ja je mislim da je to donacija turskog 

KFOR-a, šta će biti dodatna regulacija tog dečijeg parka ne znam. Dog druga deca nemaju takav 

park. Mislim da nema potrebe da ova suma od oko 10.000 eura ode u regulaciju dečijeg parka. 

Sa ovakvim planom, zato imamo veliki suficit. Ako ne planiramo dobro naše troškove onda nam 

preostala sredstva idu u suficit. Što se tiče ovog Plana ja ne vidim ko je autor ovog predloga da li 
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je to kancelarija za zajednice ili je neka politička partija, ja zaista ne vidim ime autora. I na 

prošlim sastancima sam tražio da znam ko je autor plana. Što se tiče sela Restelica mi izgleda 

skačemo iz jednog brda na drugo, izgradnja famoznog vodovoda u selo Restelica koje se odužilo 

već četiri godina, opština je započela projekat pa je posle toga došlo do prikupljanja sredstava od 

samih građana i prikupljeno je oko 25.000 eura, i onda smo završili taj projekat. Ove godine 

izgradili smo bazen već 20 godina imamo primer jednog bazena koji nije ni kap vode ušla u 

njemu i ostao je tako kao spomenik. Niko nije preuzeo odgovornost za što taj bazen i dan-danas 

sedi tako. Iz njega izlaze tri četiri pravca vodovodne mreže bez ijedne kapi. Danas je voda stigla, 

bazen je gotov, na otvorenoj skupštini gospodine predsedniče vama je podnet jedan u usmenoj 

formi ali ja mislim da ste vi ili zaboravili ili ne znam šta ali je zahtev bio da se taj vodovod završi 

i ja sam čuo od gospodina Velida da predlaže 30000e nastavak ovog projekta. Ono što me čudi 

jeste koliko sam ja, uzimam za primer, kompetentan da procenim da li će taj vodovod koštati 

30.000 ili više ili manje, onda nam zato sredstva idu u suficit. Ja sam kompetentan za medicinu 

ali za izgradnju vodovoda da izdvajam 30000e ili više ili manje onda je već nije u redu. Vi ste 

upoznati da je u proleće bila jedna katastrofa u Restelici koja je zaustavljala vozila satima, imali 

smo zahtev građana i farmera kojeg sam ja lično pročitao ovde na skupštini jer oni nisu mogli da 

dođu uopšte se taj zahtev nije razmatrao. Direktor poljoprivrede uopšte nije uzeo u obzir da 

makar na bordu direktora iznese ovu problematiku a isto tako i direktor za vanredne situacije. Da 

li je to u pitanje što je u pitanju Restelica koja ima veliki budžet pa da onda ovo i zanemarimo. U 

prošlom budžetu smo imali projekat asfaltiranje puta Restelica Strezimir, ja sam uvek tražio da 

taj put idata kapitalna sredstva nisu restelicki i nisu u Restelici kao što i danas kažem regulacija 

putne infrastrukture i zaštita od odrona u selu Restelica. Restelica mogu da kažem da je iza 

tunela ne ispred. Tu prolaze svi građani Kosova apsolutno a ne samo Građani sela Restelice. 

Nesreća može da se desi svakome. Nemojte da računate ovih 80.000 da su za Restelicu, drugo 

imamo gorući problem izgradnja centra za zajednice u selu Restelica. To je ta famozna zgrada i 

kada je budemo otvorili ona će biti fabrika za proizvodnju mržnje. Evo za primer imamo centar 

za zajednice u selu Kruševo i onda naš kolega kaže da se u taj centar ne može ući od pripadnika 

političke partije Vakat. Ova zgrada je i dalje u sporu, naš novac će otići u suficit. A Restelica ima 

drugih potreba. Predlažem da ostavimo 50.000 na ime centra za zajednice a da na kategoriji 

postavljanje kocki u selu gde imamo odvojeno 20.000 se dopuni ostalom sumom. Na prošlom 

sastanku u vezi asfaltiranja puta Kruševo-Zlipotok, taj put još nije ni počeo a već smo predložili 

50.000 za taj put a možda će koštati više. Pošto su ugroženi građani sela Kruševo, Restelica, 

Globocica, trebamo preusmeriti na zaštitu od odrona ispred sela Kruševo ne u selu Kruševo. Ovo 

nije projekat za Kruševo već ispred Kruševa i nemoj mi sada da računamo da je Kruševo dobilo 

još 50.000 evra to nije samo zato selo već za sve nas. Drugo je ono što se tiče izgradnja 

infrastrukture u samom selu. To je veliki problem, to je moj problem. Izgradnja parka za decu u 

selu Brod, ovde neko politicki gura ove projekte. Nazalost, Radesa ima samo jedno 

pokockavanje, i projekti koji su bili predlozeni nisu realizovani. Rapca je vise kompletirana 

ostala je samo rasveta. Sutra ce biti da Rapcani traze da im se i struja placa. Nisam protiv, ali 

kada budu sva sela i u Gori i u Opolje prihvatili tim projektom da napravimo rasevetu. U 



13 | P a g e  
 

proslom mandatu sam rekao, jedni boluju od debljine a drugi gladuju, pa sam bio iskritikovan, 

neka sela su kompeltirana i idemo sada na decja igralista i slicno. Neznam zasto ce se asfaltirati 

glavni put u Krusevu. Da se ta sredstva prebace za dogradnju kanalizacije u selu Restelica, zasto, 

prosle godine je zapoceta kanalizacije koji je fenomalno zavrsen, kancelarije treba da bude 

pohvaljena, ali zbog nedostatka sredstava ostalo je jos oko 280 m koja prolazi kroz naseljeno 

mesto, ako je moguce da se ovaj predlog uzme u obzir. 

g.Velid Hadzisin – Sto se tice izgradnje centra za zajednice u Restelici, znate kako je, politicka 

scena je cudna, moguce su mnogo izmene, verovatno ce i njegova partija biti nekada na vlasti pa 

da se nece moci uci u tu kancelariju od njih. Ta kancelarije ce sluziti gradjanima sela Restelice a 

ne politickim partijama. Spor imamo vec 7 godina. Ispricacu vam kratku pricu a procenite u 

cemu se radi: jedan je covek krenuo u sumu, prijatelj ga upozorava ne idi pojesce te medved, 

kaze ja cu se popeti na drvo, medved ide i na drvo, kaze ovaj drugi, za koga ti navijas za mene ili 

za medveda. 

g.Hajrudin Hodza – Ja gospodine, ne navijam niti za medveda niti za tebe. Ja navijam za narod. 

Napisali smo “dobro nam dosla dijaspora” u blato, bez vode, bez kanala, bez puta. Ja cirkulisem 

u selu i znam potrebe gradjana, moja nije samo jedna ulica, moja ulica je komplet Restelica, zato 

nisam protiv ove zgrade ali sam protiv posto sam cuo od Selmana Osmanija da je u Krusevu ta 

kuca napravljena i da ne moze da se udje u nju. Ja zato ne navijam niti za medveda niti za tebe. 

Ja navijam za narod. 

g.Refik Latifi – Postovani, ova tacka dnevnog reda je od velike vaznosti imajuci u vidu da 

usvajamo budzet za 2019 godinu. Tako da pristup raspodeli budzeta treba da bude puno ozbiljniji 

imajuci u vidu da najveci korisnici ovog budzeta su gradjani ako se raspodeli onako kako volja. 

Ovaj budzet ne garantira produktivan ekonomski razvoj, a to na osnovu toga sto je veci deo 

kapitalnih investicija namenjen pokockavanju a ostavljeni su vazni sektori koji bi pozitivno 

uticali na ekonomski razvoj nase opstine. U sektoru poljoprivrede, ruralnog razvoja i turizma je 

veoma malo ulozeno, tako da trazim da se vrsi raspodela i za ove kategorije budzeta. Najveci 

korisnici su gradjani ovig budzeta, ja cu dati neke predloge i uporedjivanja za planom koji je 

odredjen za ovaj budzetski period. Primecuju se da imamo povecanje i smanjenje takodje 

onvesticija po pdredjenim lokacijama. Trazim da znam na kojim osnovama su izvrsena ova 

povecanja ili smanjenja. Da li je to na osnovu sastanaka sa gradjanima, politickim preferencama 

il slicno. Tu zelim da dam jednu paralelu, planiramo je da se uradi stadion i prateca infrastruktura 

u Dragasu, sada toga nema na listu. Predlazem da se sredstva prebace na istoj toj kategoriji na 

druoj lokaciji. Primecuje se manja sela imaju manje investicije, selo Zrze samo 15.000 za 

pokockavanje. Bilo bi dorbro da se uradi budzet za renoviranje skole iz budzeta. 

g.Naser Myrtezani - i ja kao delegat imam moje primedbe u vezi investicije koje će se izvršiti u 

za narednu godinu. Ja kao delegat i politička partija imamo primedbe na određene lokacije i 

konkretan slučaj je u selo zaplužje ja sam takvo jedno pitanje postavio na prethodnoj sednici 

skupštine. Selo zaplužje je diskriminisana u okviru projekata koje dodeljuje opština jer je ubacila 
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i investiciju u selo zaplužje projekat za plažu crni kamen ja sam tada kaže kazao je sada kažem 

da to nije pucela zaplužje već nacionalni put se može takođe računati. Faktički se o zaplužje je 

ovim predlogom budžeta dobilo samo oko 10.000 za kocke. Osim postavljanja ovih kocki mogu 

da kažem da ništa nismo dobili čak škola u ovom selu ništa nije dobila. Od kada je ova škola 

napravljena do sada nije imala nikakvih investicija osim nekih manjih investicija koje su se u 

međuvremenu izdešavale. Osim table i krede kao i učenika ništa nije u toj školi investirano. 

Uglavnom ste bili koncentrisani na postavljanje kocki investicije koje ste predvideli negde oko 

490.000 odvojeno za kocke. Od momenta kada ste dolina došli na vlast već deset godina 

uglavnom ste se koncentrisali na postavljanju kocke i. Ja mislim i sumnjam da ste to namerno 

tako Radili kako bi što lakše mogli da manipulišete građanima njihovim glasovima. Uglavnom 

ste vršili i postavljali kocke u onim ulicama samo gde su vaši glasači. U konkretnom slučaju je 

selo zaplužje gde ste postavili kocke od centra do mesta gde se okreću autobusi. Mi smo iz ovog 

sveta čak davali svoj novac samodoprinosom da po kockamo određene ulice Kada je došao 

momenat vi ste postavili kocke u ovim ulicama to jest ljudima to jest vašim političkim militant 

ima i glasačima ste postavili kocke i ne samo u njihovim ulicama već i u njihovim dvorištima. U 

vezi ovoga imamo imena i prezimena imamo i argumente. Mnogima je rečeno skinite ulazna 

vrata mog dvorišta jer ćemo vam pokazati i vaša dvorišta. Ovo nije realno ovo nije ispravno. Mi 

smo svi poreski obveznici i plaćamo takse međutim to se takođe dešavalo i u selo Brač. Imamo 

slučaj u tom selu Gde je na stotinama metara postavljena kocka u jednoj ulici samo zbog toga što 

U toj ulici je kuća jednog od političkih militanata partija na vlasti. A sa druge strane imamo puno 

ulica gde su po 4-5 porodica i žive tamo a njihove ulice nisu postavljene kockama Iz razloga što 

su glasači neke druge političke partije. Takođe i u selo Bresane imamo ulicu porodice ameti koja 

nije podržala političku partiju na vlasti i njihova ulica je bez kocki, imamo na ulaz u selu leva 

strana ulaza u selu porodica ćazimi takođe njihova ulica je bez kocki, iz razloga što nisu iz partije 

na vlasti. Ja verujem i mislim da će predsednik opštine videti za shodno da promeni ovaj 

mentalitet ubuduće i da se fokusira više u investicijama po školama. Iz razloga škole su te 

institucije koje igraju najvažniju ulogu u našem društvu. Tu provodim vreme naši najmiliji koji 

pohađaju nastavu u takvim uslovima u. Škola u kojoj ja radim do dan-danas investirana ni jedna 

investicija niti jedan jedini cent.Krov skole prokisnjava.Ta skola ima potrebu za novom plocom i 

novim krovom. Skola u Bresane ne poseduje niti kompjuter niti bilo koju drugu opremu imamo 

samo dva kompjutera jedan za direktor zadnji strator a i ništa više. Učinite sve što je u vašoj 

moći i dajte vaš doprinos da se najviše investira u školama Jer zaista u ovim školama nemamo 

nikakve kabinete niti za hemiju niti za fiziku niti za biologiju. Skola u Bljac ima potrebu i za 

ogradu ta ograda koja je već tamo ona je osamdesetih godina. Tu imamo i rizik za našu decu. 

Skola Rrence takodje, Kosavce škola u ovom selu je zaista u veoma losem stanju. Što se tiče 

škole u Kosavce imamo i imovinsko pravne probleme koji nisu rešeni do sada, te imovinsko-

pravne se treba rešiti opština, direktor škole, građani, direktor direktorata i vi Predsedniče koji 

ste odgovorni za sve ovo. Imam takođe jedno pitanje u vezi školskih knjiga imajući u vidu da je 

ovde i direktor direktorata. Još po našim školama nemamo knjige Dukagjinija. 40 % nastavnih 

sredstava nam nedostaje uskoro se završava i septembar mesec a mi nemamo u potpunosti sve 
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potrebne knjige. Za Plajnike, to je jedno selo koje nije u katastarskoj zoni, u koliko smo čuli i 

koliko smo informisani od strane predsedništva sela, oni su održali nekoliko službenih sastanaka 

sa bivšim predsednikom opštine, on mi je dao puno obećanja a nije im završio nijedan posao. 

Jedino rešenje koje im preostaje jeste da dođu i održe još jedan službeni sastanak sa 

predsednikom opštine aktuelnim. Iz razloga što ovi ljudi ovog sela nemaju pravo da traže 

nikakve subvencije od strane ministarstva za poljoprivredu iz razloga što im se ne dozvoljavaju 

subvencije Jer nemaju katastarsku zonu. Tako da bi zatražio da se ovo pitanje ovog sela reši jer 

partija na vlasti ima svoje ljude u Centralnoj vlasti. Jer oni nemaju drugo resenje osim da napuste 

ovo selo skroz. Dok kod seza Zrze,ima potrebe da se u ovom selu renovira skola. 

g.Shpetim Hajredini -  što se tiče rasprave o budžetu Mi smo imali jednu raspravu u mesecu 

septembru i sada kada smo došli na kraju u zadnjem momentu usvajanja budžeta iniciramo 

pitanja koje po meni nisu na pravom mestu a to je da se izvrši raspodela budžeta po lokacijama. 

Normalno da svako od vas ima prioritete u svojim seo Selima i pokušava da dobijete više 

investicija za selo koje predstavljate. Tako da imamo primer predstavnika sela Bljač koji je u 

zadnjih 4 godine u prošlom mandatu takođe bio delegat skupštine i ja mislim da ima iskustva i 

znanja u tome da se raspodela budžeta vrši preko visokog finansijskog službenika A ne preko 

direktora. I da je tako kako vi govorite da je selo Kuk odakle dolazi direktor finansije dobilo više 

investicija i više uticaja tada bi selo Kuk za 2019 godinu i malo više investicija nego vaše selo. 

Selo Kuk ima 83.000 dok Bljac ima 103.000 eura.  

g.Nexhat Isufi - Ja mislim se nisam obratio nijednom selu da mu se uzme ili ne. Da se 

razumemo, imalo je promena od prvog citanj i drugog. Kako su izvršene te promene, te promene 

su izvršene Naravno pod uticajem nekoga, ja selu Kuk nemogu uzeti nista, neka mu se da i 

200.000 eura, ali tamo gde i ima potrebe treba da se da. U materijalu se kaže nacrt budžeta za 

narednu godinu se vrši od strane kancelarije predsednika, dok Razmatranje i usvajanje tog 

predloga se vrši od strane skupštine opštine.  

g.Samidin Xheladini - ja sam bio kraći u mom izlaganju kako bi dao dovoljno prostora i 

drugima. Želim da dam neka određena objašnjenja. Na osnovu dosadašnjih diskusija mislim da 

predsednik opštine i opštinska vlast u velikoj meri treba uzeti u obzir ove diskusije i primedbe 

delegata kao i zahteve građana u rešavanju njihovih problema i to za sve građane naše opštine. 

Prvenstveno se trebate fokusirati na rešavanje probleme sa vodom, kanalizacijom, kolektora, 

regulacijom puteva kao i onih puteva za planinu, investicije u poljoprivredi stvaranje, za 

stvaranje novih radnih mjesta, pribavljanje esencijalnih lekova, rad i red u administraciji, 

podjednako zapošljavanje, a ne onih političkih i partijskih zapošljavanja. Jednom rečju 

podjednako blagostanje za sve građane ove opštine. Da se analiziraju i prosto diraju sve žalbe 

određenih sela imajući u vidu da neka sela su privilegovana a neka diskriminisana. Mi kao 

opština trebamo imati konkretan plan u rešavanju problema otpadaka kao i očuvanje zdravog 

ambijenta. Takođe se u narednom planu ili vremenu trebaju uzeti u obzir i nalazi kao i primedbe 

generalnog revizora. Kao i sugestije unutrašnjeg revizora. Takođe potenciram da kompanije 

izvršavaju radove na najbolji mogući način i iskorišćavaju sredstva koja su namenjena 
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kapitalnim investicijama kako ne bi nam sredstva odlazila u suficit. One firme koje ne realizuju 

projekte kako valja da se kažnjavaju.  

g.Seljman Osmani -  Pozdrav svima, vidim da ovde nema direktora nešto su brzo napustili ovu 

sednicu a mislim da imaju obavezu da rade pa me raduje to što će raditi. Što se tiče budžeta za 

2019 godinu, budžet je stvarno transparentan, ima možda nekih nedostataka ali ništa nije 

savršeno. Što se tiče infrastrukturnih projekata za Gorski deo kolega Hajrudin je nekako svojom 

diskusijom pokušao da svoja sredstva transferiše iz jednog sela u drugo, time se ja ne bih složio. 

Brod i Restelica su sinonim gore. To su dva najveća sela i ja ne znam da li su svi naši kolege bile 

u tom selu ali verujte mi da Restelica nije selo Restelica je varošica ili grad. Ja sam iz Kruševa 

ali često odlazim u Restelici i stvarno treba malo više obratiti pažnju oko Restelice. Pogotovo u 

vezi ovih izvođača radova koji realizuju kapitalne investicije. Famozni vodovod u Restelici se 

provlači više godina. Zamolio bih nadležne službe stvarno preko svoje službe podnesu svoj 

izveštaj, jer zaista već dugo godina kuburi oko vode i kanalizacije. Ovaj izveštaj je moderan i 

razviće infrastrukturu u našim selima. Neko od kolega je rekao da za par godina nećemo imati 

ovakvih problema mislim na urbanističke probleme. Naravno mi smo tu da se trudimo da 

poboljšamo boljitak svih naših građana opštine Dragaš. Što se tiče selo Kruševo ja sam baš iz 

sela Kruševo ne bi transferisao neka sredstva. Dečije igralište u školi stvarno tu treba da se izvrši 

neka dekoracija i da bude još bolje. Ne bi se složio sa izlaganjem da se neka sredstva iz nekog 

sela uzimaju i da se drugim selima ta sredstva dodeljuju. Administracija i personal, meni je drago 

što je direktor ovde prisutan jer ovde piše renoviranje mesnih kancelarija. Ja bih zamolio 

direktora da ako bi mogao da mesnu kancelariju u Kruševu zaista izvrši neku adaptaciju jer taj 

ulaz stepenište i krov mislim da je zaista sve to dotrajalo i da to uzme u obzir. Da tu kancelariju 

osveži i da ta kancelarija izgleda malo bolje jer je to zaista institucija. Problem sa stavljanjem 

kocke u ulice, te više famozne kocke ljudi više nećemo da izdvajamo sredstva iz Restelica a da 

guramo u selo Bačka gde neću favorizovati neko selo jer sam i u tom selu imao glasače te se 

nadam da ću naredne godine imati više. Ali ne bi trebalo da izostavljamo Restelica ili Brod a da 

prioritet nam bude Backa, Dikance, Mlike ili neko drugo manje selo. Ako je zaista taj zid 

potreban neka bude. Direktorat za zdravstvo, ima oko 64 hiljada evro ja bih zamolio da se obrati 

više pažnje u vezi laboratorije u selo Kruševo da se malo više osposobi. Da se ti reagensi donesu 

I dopremu u toj laboratoriji i da ta laboratorija krene više da radi. Prosle godine smo imali 

donaciju japanske vlasti kao iz Turske vlasti ali ne vidim mnogo pomaka u tome. Ljudima zaista 

treba više zdravstvenog tretmana. Zaista bi trebali da ubrzamo i da ovu labaratoriju stavimo 

zaista u funkciji. Kruševo je nekako kao centar, tu su sela oko Kruševa koja koriste usluge ove 

labaratorije. I po nekoj statistici ima oko 400 šećeraša. I sada za neke osnovne analize koje 

trebaju ljudi da rade moramo da dolazimo u Dragašu. Zamolio bi i predsednika i direktora koji su 

radili ovaj nacrt budžeta za 2019 godinu, da sve ove naše sugestije prihvate i da ako ima negde 

potrebe da se koriguje. 

g.Zinaida Elmazi - Ja koristim mogućnost replike imajući u vidu da sam spomenuta u izlaganju 

mog kolege gospodina Selmana. Hoću da kažem da, bez obzira koje je selo u pitanju i koliko 



17 | P a g e  
 

stanovnika ima, svako selo mora da bude predviđeno i da se investira u njemu. Obzirom da 

svako od građana plaća porez i svako selo povodom toga zaslužuje investicije. Drugo, ne znam 

zašto vam je Mlike zapalo za oči, za razliku od vas gospodine ja i pored toga investiram iako 

možda to selo ima 20 stanovnika. I pored toga što je to tako, ovo selo više vi koristite, i više bi vi 

trebali da radite, vi kao paralelni predsednik izvršnog organa i da brinete za tu decu nego ja ovde. 

Znači put je itekako potreban, potporni zidovi su itekako potrebni. Ja kada se brinem o tom selu, 

ja se brinem za sve, kako za građane koji su u tom selu, tako i za decu koja pohađaju nastavu na 

paralelnom sistemu.  

g.Seljman Osmani - Draga koleginice, ja nisam imao nameru da okarakteriše gde ko i kako 

pohađa nastavu i ko gde radi. Ja ću vam ovde pokazati moju ličnu kartu da sam ja građanin 

Kosova a vi moja draga koleginice pokažite vašu ličnu kartu i gde je vaše prebivalište. Zamolio 

bih uvažene kolege da me ne vređaju sa tim oko paralelnih institucija, i nekim drugim stvarima, 

ja zaista nemam nameru da gubim vreme oko tih stvari. Ja sam izabrano lice i iza mene stoje 

1300 birača. Nisam ja ovde došao sa dvadeset glasova da predstavljam nekoga. Na izborima sam 

ja draga moja koleginice pobedio. 1300 glasova sam imao. Ja sam bio nosilac liste, i imao sam 

preko 600 glasova samo kao partija, kao nosilac liste JGP. Ja predstavljam građane Gore bez 

obzira kako se oni izražavaju, da li su Bošnjaci ili su Goranci. Zamolio bih vas još jednom da 

oko tih stvari, ko gde i kako radi da se time ne bavimo. Ja nikoga nisam pitao ko i gde i kako 

radi. Profesionalizam svugde postoji, ja mogu da radim u Makedoniju a da predstavljem ovde 

narod, ja sam ovde birano lice a ne imenovano. 

g.Hajrudin Hodza – Ja nisam lokalista, ja predstavljam gradjane Gore, a ove prepirke i jednog i 

drugog delegata da se ne ponavljaju. Restelica je maltene vise od Gore. Trenutno u Restelici zivi 

vise od 3.500 stanovnika ili 480 ucenika a u celoj Gori su 370. Zato trazim da Restelicka deca 

makar imaju neku zabavu, nisam protiv Kruseva niti Zlipotoka, Rapce i Radese, Restelicka deca 

igraju ispod gradjevinskih dizalica, na paletama od blokova, na crevima koje smo ostavili kao 

neka politicka predstava u smislu ja sam doneo to ili ovo. Nisam protiv Broda vec da se sredstva 

preusmere u Restelici jer smatram da u Brodu je stadion fenomenalan na osnovu Restelice. 

g.Artan Loshaj – Pozdrav svima, zeleo bi da zatrazim od predsedavajuceg i delegate da se 

pridrzavamo dnevnog reda, da ne izlazimo po nekoliko puta za govornicom u vezi jedne tacke 

dnevnog reda. Dajte da damo doprinos danasnjem budzetu, oni koji imaju opravdane primedbe 

da to uradi, da se ujedinimo i da napravimo sto bolji budzet za gradjane nase opstine. Cuo sam 

izlaganja svih delegate. Kod kapitalnih investicija, ja sam juce razmatrao na Komitetu pitanuje 

za koje je predsednik obecao da ce ga realizovati, tacka 1, pokockavanje ulica i ostala 

infrastruktura u Dragasu, vi svi dobro znate da gradjani grada Dragasa trebaju da imaju jedan 

zaseban budzet. Dragasani kada placaju porez placaju ga na ime prve kategorije za razliku od 

ostalih gradjana po selima. Tako da posto je to tako treba da i Dragas ima malo vece investicije, 

nemoze se Dragas uporedjivati sa nekim od sela koje je u trecoj kategoriji. Nesmemo praviti 

takve razlike. 30.000 eura za Dragas je premalo i trebali ni da imamo za grad Dragas. Ostale 

investicije koje se investiraju u smislu škola obrazovanje ili nešto drugo to nisu investicije za 
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građane grada Dragaša već su to investicije za opštinu Dragaš. Prošli put kada smo razmatrali 

budžet govorili smo o zdravstvu i socijalnog staranja imali smo oko 20.000 za kupovinu jednog 

vozila. Sada se ta suma povećala na 25.000 EUR, zašto ovih dodatnih 5000e. Renoviranje 

zdravstvenih objekata i snabdevanje vodom 50.000 snabdevanje medicinskom opremom 64.000 

eura, što znači da je iznad 130.000 eura. Što je sasvim u redu, ali bi bilo dobro da od ovog novca 

da se ne udaljavamo od zdravstva već da ova sredstva zaista odu u zdravstvu. I da povodom 

ovoga izvršimo snabdevanje lekovima ja radim u zdravstvu i mogu da kažem da do 10 ako je 

apoteka otvorena onda je sasvim u redu i građani mogu dobiti kvalitetnu uslugu. Ali nakon deset 

časova uveče mi imamo neke lekove lekovi koji mogu poslužiti za energente ne slučajeve do 

sutra ujutro, ali ne više od toga. Sa druge strane mi ne znamo kakav će slučaj doći i kakvi će mu 

lekovi biti potrebni. Takođe imamo problem sa insulinom možda je sada u zadnjih nekoliko dana 

Popravljena situacija ali je situacija generalno loša. Zar ne bi bilo dobro da se odvoji nekih 20 do 

30 hiljada evra ko bi smo izvršili snabdevanje esencijalnim lekovima. Takođe imam jedan zahtev 

za predsednika opštine pošto već govorimo o zdravstvu. U ovoj skupštini ima dosta zdravstvenih 

radnika od kojih Tražim da me podrže jer kao što ste upoznati prošle nedelje je pedijatar otišao u 

penziju, te sam čuo da će se jedan od lekara koji radi u glavnom centru porodične medicine, 

lekar koji je najozbiljniji i najveći radnik da administracija zdravstva želi da ovog lekara 

premesti na poziciji pedijatra. Vi dobro znate da sektor energenti je u bolnici do sada je imao oko 

12.000 poseta, ako taj lekar ode iz ovog sektora u kome radi dva do tri puta nedeljno iako ovom 

lekaru ne povećamo koeficijenat u smislu šefa sektora za energenti je naši građani će imati velike 

probleme jer većina pacijenata su ljudi starijih generacija ljudi koji imaju zaista ozbiljne 

zdravstvene poteškoće. Tako da u sektoru emergencija nećemo imati lekara, žao mi je što 

direktor zdravstveni je ovde prisutan i ako sam to tražio na komitetu za politiku i finansije juče. 

Zaista imamo velike žalbe i probleme u zdravstvu. Makar kada se o budžetu razmatra direktori bi 

trebali biti prisutni na ovim sednicama skupštine. Takođe imamo problem u vezi dnevnica sa 

jedne strane a sa druge strane imamo odluku ministra ministarstva zdravstva o povećanju 

dnevnica, a sa druge strane imamo dnevnice koje se plaćaju od strane glavnog centra porodične 

medicine. I u vezi ovoga mogu da najavim da ćete imati probleme gospodine predsedniče za 

plaćanje ovih dnevnica. Ako ne odvojimo sredstva za dnevnice na ime dezurstava i taj sektor 

emergencija koji radi posle 10 časova će morati da se zatvori. Ni jedan lekar ni jedan tehničar 

niti vozač neće raditi ako ne bude plaćen imajući u vidu da je to odluka ministarstva i da na 

nivou Kosova svi ovakvi radnici naime ovih noćnih dežurstava su plaćeni. Ako već za ovu 

godinu nema predviđenih sredstava onda ste trebali predvideti ista ta sredstva makar za narednu 

godinu. Takođe imam i jednu primedbu u vezi departmenta za administraciju i personel, ovde 

piše da u planu imaju kupovinu vozila za administraciju. 60.000 eura, kako to može biti Kada 

znamo da već imamo nekoliko vozila koja su nova. Ili je možda potrebno da svakom opštinskom 

službeniku se da po jednu vozilo kako bi mogao da jedan radnik samo zbog jedan papir ode u 

Prištini. Često puta sam ja svedok da se dešavalo da četiri osobe idu za Prištinu u četiri vozila. 

Imate li mogućnosti da zaustavite ovakvu praksu ako ima potrebe da odu za Prištinu da se 

dogovore i zajednički odu jednim vozilom.Regilacija puta Brrut-Trinoge 45.000 eura, skoro da 
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nije prošao ni mesec dana od kako je ovaj put asfaltiran. I na kraju u vezi obrazovanja i nauke, 

regulacija sanitarnih čvorova i srednje škole Ruzhdi Berisha 30.000 eura, mi smo upoznati Da je 

napravljena Nova škola Da li će se ikada preći u toj školi ili ne. Izgradnja stadiona u selo brod 

30.000 i renoviranja stare škole, 20.000 eura. U toj školi je 20 učenika pa mi nije jasno Koliko 

škola u brodu ima. Evo pet godina koliko sam da legat ove skupštine uvek se nešto renovira u 

školi u brod neka da je to krov nekada dvorište nekada škola. U čemu je stvar. 

g.Shaban Shabani - Poštovani delegati i ja sam pokušao da zabeležim sve vaše primedbe date na 

ovu tačku dnevnog reda. Dozvolite mi da dam određene komentare na jedan deo sredstava koji je 

bio namenjen za ne većinsku zajednicu. Te da smo na samom početku imali određenu grešku gde 

su nam određena sredstva prešli iz jedne kategorije u drugu. U smislu celokupne šume može 

iznositi negde od oko 50 do 60.000 evra, imajući u vidu da je raspodela budžeta malo teži proces 

ovakve stvari se mogu desiti. Znači ostaje nam obaveza da izvršimo prebačaj ovih sredstava na 

ime kapitalnih investicija ne većinske zajednice. Takođe imamo priliku da i tokom revizije 

budžeta u martu mesecu izvršimo određene korekcije. Pomenuto je i političko pitanje raspodele 

budžeta što je privatno mišljenje ili način shvatanja određenih delegata svojstvo raspodele 

budžeta. Mogu iskreno da kažem da u vezi raspodele budžeta nikako nije došao u obzir elemenat 

političkog raspodela sredstava. U smislu realizacije projekata kao što ste upoznati ponekad smo 

prinuđeni da određene projekte raspodeli mo i realizujemo u dve faze. U vezi određenih 

sredstava bilo je promena od prvog čitanja budžeta do drugog čitanja budžeta. U nekoj od 

kategorije i nam je bilo dozvoljeno da povećamo sredstva za određene projekte što je sasvim 

normalno. Neki određeni memorandumi potpisani sa određenim institucijama su nam pomogli i 

dozvolili povećanje određenih budžetskih kategorija za određene budžetske projekte. Što se tiče 

stadiona gde se desilo jedno takvo pitanje mi smo skinuli kategoriju izgradnje stadiona Iz razloga 

što smo potpisali jedan memorandum sa ministarstvom kulture omladine i sporta da oni 

finansiraju narednu godinu izgradnju tog stadiona. Što se tiče diskusija pojedinačnih delegata 

mogu da krenem redom i da kažem na primer da izlaganje gospodina Laurata, da investicije koje 

su predviđene će ostati takve kakve su i predviđene od strane građana te lokacije. Gospodine 

Nedžad je pomenuo učešće građana ili predstavnika sela u nadgledanje realizacije projekata 

možda bi najbolje bilo da bilo ko ko će učestvovati u nadgledanju realizacije projekata bude 

ekspert tog polja a što se tiče pravnih osnova to nije dozvoljeno. Tokom realizacije projekata 

Dobro je da građani daju primedbe jer se povodom toga mogu izvršiti određene korekcije. A sa 

druge strane od strane opštine se određuje nadležno lice koje će pratiti tok realizacije projekata i 

nakon toga se formira komisija za prijem radova. Kao što smo upoznati projekti povodom 

izgradnje vodovoda ili renoviranja istih su veoma osetljivi projekti te takođe smo upoznati Da 

projekat sela Blac, je Ponuđen od strane samih građana sela. Tako da autor tog projekta nije loše 

da i sam vrši nadgledanje realizacije projekata. Tako da kada se taj projekat bude realizovao da 

se realizuje Po standardima i traženim dispozicijama. Redžep je predložio u vezi sela globočica 

je da se izvrši promena sredstava iz jedne kategorije u drugu u okviru istog sela što je obaveza 

ove skupštine da to uradi tokom izglasavanja budžeta. Na početku sam rekao da će 50.000 EUR 

iz budžeta većinske zajednice biti transferi samo u budžetu ne većinske zajednice. A vi ćete sami 
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dati predloge gde će ta sredstva biti prenešena. Što se tiče srednje škole u dragašu u vezi ove 

škole Mi smo predvideli zajedničke investicije imajući u vidu da je ova škola zajednička.a 

verujte mi da bilo kakva greška koja je napravljena tokom sastavljanja budžeta nije bila namerna 

ne mogu da kažem takođe da ste i vi kao predstavnici naroda bili aktivni tokom sastanaka na 

kojima se raspravlja o budžetu kao što ste aktivni danas verujem da bi budžet bio idealan i da bi 

danas na ovoj sednici tokom usvajanja budžeta došli samo da potvrdimo i damo saglasnost za 

ovaj budžet. Sefidin govori u vezi investicija u školi što zaista ima pravo mi ćemo pokušati da 

učinimo sve kako bi se poboljšalo stanje u obrazovanju. Videćemo da iznađemo mogućnosti Jer 

zaista samo za taj deo investicija u toj lokaciji izgleda nije dovoljno. Ostaje za obaveza sviju nas 

da predvidimo dodatna veća sredstva naredne godine u vezi pitanja za koje je govorio. Takođe da 

ne zaboravimo da narednu godinu odredimo određena sredstva za selo zaplužje koje će biti 

namenjen striktno infrastrukturi ovog sela. Određene ulice su ostale nepokretna nešto nije u redu 

međutim imajući u vidu da su projekti započeti ali da je u međuvremenu bilo neophodno da se 

donese odluka o zabrani po kocka Vanja privatnih ulica a ispalo je na kraju da su te započete 

ulice u privatnim posedima bili smo primorani na osnovu zakonskih pravila da prekinemo po 

kocka Vanje tih ulica. Nije u pitanju bilo nikakva politička pozadina ili političko opredeljenje 

građana koji u tim ulicama žive. A to što govorite o postavljanju kocki na privatnim parcelama 

ili u privatnim dvorištima to je već drugo pitanje za drugu raspravu. Što se tiče delegata koji je 

pomenuo asfaltiranje puta iz sela kukulja ne imajući u vidu da je ovo malo veći projekat i da je 

ovim budžetom veoma teško pokriti takve troškove tako da predlažem da ovo ostane kao 

perspektiva za buduće budžete da se ovaj projekat ubaci ili predvidi za narednu godinu. Što se 

tiče hajrudina koji je pomenuo prebacivanje sredstava iz jednog sela i u nevesinjskoj zajednici u 

drugo neko selo takođe u nevesinjskoj ja tu ne mogu ništa uraditi već ostaje na vama kao 

predstavnicima naroda da izvadite te mogućnosti. Što se tiče predviđenog vozila u okviru 

departmenta zdravstva to je zaista potreba ovog departmenta i ovo vozilo koje je predviđeno će 

biti kupljeno za tačnije sektor departmenta socijalnih usluga. Imajući u vidu da ovaj sektor ima 

potrebe za posete po porodicama koje su socijalni slučajevi. Refik je pomenuo predlog da se 

određene investicije preusmere na polju poljoprivrede turizma i slično tome što je zaista u pravu 

i što je itekako potrebno da se uradi. Međutim sa druge strane imamo pravne obaveze koje 

govore da kapitalne investicije barem za sada govorim nemamo pravo da ih preusmerava me na 

sektor razvoja poljoprivrede ili turizma. To se može uraditi u saradnji sa međunarodnim 

organizacijama u smislu pribavljanja donacija kako bi se ovi sektori razvili. Mi pokušavamo sa 

određenim organizacijama da iznađemo mogućnost njihovih približavanja ovim sektorima i 

povlačenjem određenih donacija kako bi se i u ovim sektorima dao doprinos. Sa naše strane mi 

pokušavamo da indirektno razvijemo poljoprivredu i turizam preko naših kapitalnih investicija u 

smislu otvaranja puteva ka planinama te stvaranjem mogućnosti preko tih puteva za razvoj 

poljoprivrede i turizma. To vec radimo preko organizacije TIKA kao i preko UNDP-a. Na sreću 

mogu da kažem da ministarstvo već vrši podršku poljoprivrednika preko poljoprivrednih 

subvencija. Što se tiče sela Zrze planirano je 15.000 eura za pokockavanje, koliko ja znam u 

ovom selu je izvršena promena seoskog odbora ili Saveta te predloženi projekat u smislu zamene 
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projekta tako da ako je drugačije od onoga što je predviđeno od strane seoskog odbora videćemo 

da izvršimo zamenu. Tako da projekat postavljanje kocki u selo uz saglasnost seoskog odbora i 

vlast kao delegata skupštine može se promeniti te se postaviti investicija u školi. Tako da ako se 

vidi da im je prioritet to nema nikakvih smetnji ili problema da mi namećemo drugačiji projekat. 

Što se tiče predloga u vezi stadiona ja mislim da je jedino mesto koje za sada može doći u obzir 

jeste kod mejdana. Naser je pomenuo sortiranje puteva svakako ta oba pomenuta sela Kosavce, 

moramo ih uzeti u obzir i imati na umu i da se jednom zauvek taj put završi onako kako treba. 

Imajući u vidu da taj deo puta je zaista potreban i da se koristi od strane dece koje putuju iz sela 

do škole Zaista je potrebno da se iznađe mogućnost da u nekom narednom periodu odvoji 

dovoljno sredstava kako bi se ova destinacija puta uspešno završila. Kao sto ynate is kola u 

Bresane kao i ostale skole imaju potrebe za investicijama, imaju potrebu za kabinetima i 

pratyeceom opremom. Nas plan je da snabdemo ove skole, ali cemo videti mogucnosti, dal ice to 

biti kompijuterima i slicno videcemo. Svakako smo edintifikovali potrebu skola za opremom. 

Takodje i za ograde, videcemo i te mogucnosti trenutno imamo najvise problema sa sanitarnim 

cvorovima, najvise bi odgovoralao da se sanitarni cvorovi izbace van skole kao sto je prilika u 

selo Bljac. Zaista je problematicno to oko mokrih cvoroava jer se koriste od strane dece nizih 

uzrasta i postojimogucnost raznih zaraza i slicno tome. Kod skolskih knjiga zaista imamo 

kasnjenje snabdevanjem knjiga i nije to zbog toga sto smo mi ne aktivni vec nespremnost i 

snabdevaca, verovatno je zahtev vecih centara bio prioritetniji ali mi svakako cemo vrsiti pritisak 

da i nas snabdu ovim knjigama. Plajnike nema katastarsku zonu i to je zaista problem. Ali 

iskreno prelazi nase nadleznosti, od posle rata dosta se toga radilo na ovom pitanju, mi smo imali 

i kontakt sa UNDP-om koji je bio aktivan da se ovo pitanje resi. Najgore je to sto gradjani ovog 

sela nemaju pravo za subvencije posto nemaju svoju katastarsku zonu. Mi smo trazili u 

ministarstvu poljoprovrede jer je ovo proceduralno pitanje jer je ovo selo koje najvise ima 

zasadjene zitarice. Svakako je potrebno vise kontakata da bi se ovo resilo. Samdidn je dao 

preporuke da se najvise obrati paznja na snabdevanje vodom, kanalizaciojom, kolektorima i 

slicno, ovi predlozi budzeta su takvi jer zaista gradjani kada zahtevaju investicije najcesce traze 

pokockavanje ulica. Sto se tice izlaganja Seljmana, mi zaista odvajamo sredstva za labaratorije 

kako u Krusevu tako i u Bresane, mozda nisu dovoljno ali svakako ostaje da se vise 

koncetrisemo na te ambulante kako ne bi nasi gradjani zbog takvih analiza morali da dolaze u 

Dragasu. Artan je mozda u pravu, u Dragasu se ne investira onoliko koliko bi trebalo, ove godine 

smo odvojili 60.000 eura. Jedna organizacija na inicijativi gradjana Dragasa napravila je jedan 

projekta regulacije centra, iz stanice do opstine, oko pola miliona eura, pokusacemo da trazimo 

sredstva iz nadleznih ministarstava da promenimo ovo stanje. Snabdevanje lekovima, mi imamo 

jedan memorandum sa Ministarstvom Zdravstva, mislim da je u toku tender za snabdevanje 

lekovima u visini od oko 80.000 eura. Kao sto znate ne dozovoljava nam se nabavka esencijalnih 

lekova jer je to obaveza Vlade, ja sam trazio da se nacini jedna lista ne esencijalnih lekova da se i 

oni snabdu preko tog projekta. Sto se tice Odluke za placanje zdravstvenih radnika za dezurstva 

je zaista problem ne samo kod nas vec na celom Kosovu. Opstine za ovu godinu nemaju 

planirama sredstva za tu namenu, neki cak ne za ovu vec i za narednu godinu. Mi smo u kontaktu 
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sa ministarstvom, videcemo kakve su nase mogucnosti jer cemo i mi na osnovu Odluke morati 

da vrsimo taj posao. Razgovaralo se na sastanku Asocijacije Kosovksih opstina, gde je receno da 

opstine nisu u stanju da placaju celu sumu pa se trazilo resenje da i Ministarstvo Zdravstva 

presume jednu od obaveza. Takodje imamo i problem sa isplatom tri jubilarnih plata radnicima. 

Sto predstavlja veliki problem jer ako dodje do toga moze doci i do nestabilnosti budzeta jer to 

ime preko privatnih izvrsioca, videcemo da se to zavrsi preko sudskih procesa.  

g.Hajrudin Hodza – Postovani, izgleda da najvece selo u Gori ste preskocili sa najmanjim 

korakom. Na otvorenoj skupstini u vezi otvaranja pute gde se desila katastrofa, uopste niste 

spomenuli niti predlozili. Drugo, mi cemo se dogovoriti kako manjinska tako i vecinska 

zajednica koje projekte cemo izmeniti. Trazim pauzu da izadjemo kasnije sa konkretnim 

predlozima. 

g.Sefidin Mejzini – Predsednice, vi ste u veziu tih puteva uvek govorili, da su oni dole predvideli 

tako. Oni koji su dole verovatno ne cuvaju ovce i krave, ovde i contrast u Zakonu, Odluka je da 

se za 2018 godine ne pokockavaju ulice koje nisu javne. Dok su ove ulice zapocete 2017 kada je 

i budzet za njih odvojen. Neznam kako vi sada vrsite tu interpretaciju. Za taj posao firma je uzela 

13.000 eura je li zakonita sada to sto je ta firma uzela 13.000 eura za jedan ne zakoniti put. Ako 

je tako onda ni projekat nije trebao da se izvrsi. Ti putevi su zapoceti i stopirani, odvojeno je 

30.000 eura. Na ovoj slici su izgradjeni trotoari ako ovakvih ima negde u Gori ili Opolju onda 

izvolite, ovo je put samo za 5 kuce. Predsednik uvek kaze oni dole su tako predvideli, vi ste 

glavni ovde, vi imate prevo i da nekoga kaznite, suspendirati i slicno. Mi ovde ne gledamo 

politicku pozadinu vec onu humanitarnu. Nemam protiv nikoga ali u Gori nema sela koje ima 

manje od 15.000 eura i nisu zadovoljni, kako da ja budem zadovoljan, ni ja niti gradjani sela niti 

glasaci vasi mi ne dozvoljavaju da glasam za ovaj budzet. 

g.Vebi Nazifi - Mislim da nam je ova pauza itekako dobro došla. Tokom pauze smo se 

dogovorili za određene izmene. One glase ovako: selo Bljac ostaje sve kako je osim tamo gde 

stoji regulacija vodovoda da se dozvoli pozicija vodovod i kanalizacija. Zapluzje ostaje put koji 

je predviđen za planinu, i dodaje se postavljanje kocki na putu ka školi i prateća infrastruktura. 

Selo Brezne, u tom delu gde stoji 25.000 + 25.000, dogovorili smo se da 15.000 bude za 

eksproprijaciju i 45.000 pokockavanje i prateca infrastruktura. 

g.Redzep Kamberi - Poštovani, na osnovu ustupaka a u korist izjednačavanja postotaka od 

50.000 koje ste nam odobrili na račune većinske zajednice, me odbornici iz nevecinjske 

zajednice većinom glasova, ne svi, dogovorili smo se da tih 50.000 evra rasporedimo na sledeći 

način: Da se uvede nova stavka nastavak kanalizacione mreže u selu Restelice u iznosu od 

20.000 eura. Da se uvede nova stavka regulacija vodovodne mreže u selu Restelice u iznosu od 

15.000 evra. Da se poveća iznos u stavci broj 7 nastavak kanalizacije u selu Rapča sa 20 (30.000) 

da se poveća još 5.000 eura i da bude 25.000 (35.000) eura. Da se poveća suma u kategoriji 

izgradnje mreže javne rasvete u selu Rapča sa još 5.000 evra, sadašnji iznos je 10.000 (20.000) 

eura, da se poveća na 15.000 (25.000) eura. Pored toga, da se stavka broj 22 izgradnja potpornog 
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zida u selu Mlike da se poveća sa 15 na 20 hiljada EUR. Dakle plus 5.000. Ovim smo u 

mogućnosti da iskoristimo dodatna sredstva u visini od 50.000 e. Daljim dogovorom manjinskih 

odbornika, odluceno je da se promeni stavka broj 11, izgradnja potpornog zida i pokockavanje u 

selu Globocica da se iznos od 25.000 evra smanji za 5.000 da bude 20000e a da se takođe 

promeni stavka broj 12 izgradnja nove i popravka stare vodovodne mreže u selu Globočica sa 

sadašnjih 15 na 20.000. Dakle ovde se ne menja celokupni iznos već se vrši promena. Takođe 

smo odlučili da se promeni stavka broj 31 nastavak radova na vodovodnoj mreži u selu Dikance 

sa sadašnjih 10.000 evra na 15.000. I tako da se promeni stavka broj 33 pokockavanje ulica i 

prateća infrastruktura u selu Bačka sa 20.000 da se smanji na 15000e, dakle i Dikance i Bačka da 

dobiju po 15000e a ne kao do sada predviđeno u planom Bačka 20.000 a Dikance 10.000 eura. 

To je naša odluka. 

g.Seljman Osmani - Pozdrav svima, ja se ne bih složio ovim izlaganjem gospodina Kamberija jer 

nije postignut dogovor. Dodatna sredstva koja nam je predsednik obećao iz ovog finansijskog 

budžeta od oko 50.000 eura, 20.000 eura za rekonstrukciju vodovoda u Restelici i 15.000 za 

kanalizaciju time bi se ja ne bi složio, niti sa Rapcom. Rapca već ima dovoljno ovih sredstava od 

20000e za izgradnju mreže javne rasvete, oni već imaju 20.000 šta će im još dodatnih 5.000. Kao 

i adaptacija kanalizacije u selu Rapča. Mora Rapca samo 1 da dobije. Ne možemo gurati sve u 

Rapcu i Restelicu. Ili ćemo Restelici smanjiti od 35.000 i Rapci da se skine 5.000, i da se zbog 

bezbednosne situacije i sama konfiguracija terena u selu Kruševo da se tu makar po glavnoj ulici 

obezbedi rasveta sa ovih 10.000 eura. Da se skine rasveta u Rapči, ovih dodatnih 5.000 i da se 

smanji u selu Restelici od 35 na 30.000 eura. A da se ovih deset hiljada eura zbog same 

konfiguracije sela u selo Kruševo makar se glavna ulica od radi i postavi javna rasveta. 

g.Hajrudin Hodza - Ulazimo u nepotrebnu diskusiju. Za ovaj predlog kojeg je Kamberi izneo mi 

smo se složili i glasali. Tačno je, ja se nisam složio sa time ali sam bio nadglasan, i to mora da 

poštujem i da budem parlamentaran. Nema potrebe da sada stvaramo neke diskusije. Meni ne 

odgovara ali sam nadglasan i ima da to pozdravim i podržim. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje. Ko je ZA usvajanje Srednjorocnog budzetskog okvira 

2019-2021 sa usvajanjem Odluke o budzetu za 2019 godinu kao i procene za 2020 i 2021 godinu 

u opstini Dragas? ZA-26, PROTIV-0, UZDRZANIH-0. Usvaja se. 

g.Vebi Nazifi – Predlazem da se tacka eventualno ostavi za naredni sednicu skupstine. 

 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U vezi tacke eventualno dajem rec predsedniku opstine. 

g.Shaban Shabani - u vezi ove tačke dnevnog reda želim da vas informišem povodom službene 

posete koje smo imali u Republici Turskoj i. Preko jedne organizacije ili udruženja koja se zove 
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Skoplje Kosovo organizacija koja vrši približavanje opština republike Turske i republike Kosova 

smo dobili poziv na ovaj sastanak. Mnoge opštine Kosova su završili ovaj proces i izvršili 

pobratimljeni sa određenim opštinama u Republici Turskoj. Mi ne možemo da kažemo da smo 

već izvršili pobratimljeni imajući u vidu da smo na početku procesa. Skupština opštine Bursa u 

Turskoj je već donela odluku o bratimljenju sa našom opštinom što nije slučaj u našoj opštini. Da 

opština je slična opštini dragaš po karakteristici i broju stanovnika. Iz ove pomenute opštine 

Orhaneli smo dobili zahtev da ih posetimo ova opština je u okviru grada Bursa. Možete videti i 

na web stranici dodatne informacije u vezi ove opštine. Mi smo bili 1 delegacija koja je pozvana 

od strane predsednika ove opštine Orhaneli. Na ovom susretu su bili pozvani predstavnici 

skupštine i ja kao predstavnik izvršne vlasti ili opštine. Na ovom sastanku je prisustvovao 

predsedavajući skupštine predstavnik najveće opozicione partije koja nije u izvršnom vlascu, 

predsedavajući komiteta za zajednice, takođe i je bio pozvan i jedan predstavnik nekog od 

udruženja ili društva koja se bavi turizmom. U kontaktu koji smo uspostavili oni su veoma 

zainteresovani da nastave saradnju sa nama. Oni će verovatno doći kod nas da nas posete gde 

ćemo videti u kojim poljima možemo da sarađujemo. Mi smo dali naše sugestije razgovarali smo 

o našim resursima i slično tome. Odgovor je bio da očekujemo dalju saradnju. Ako se nastavi 

ovakva saradnja a verujem da hoće biće uzajamnih poseta i uzajamne saradnje u interesu obe 

strane. 

g.Betim Merdiu – Ako nema drugih izlaganja, ovim zavrsavamo danasnje zasedanje skupstine. 

Hvala vam.  

 

Priprema:          Predsedavajuci: 

Stručna služba SO Dragaš       Betim Merdiu 

 

 


